
Referat 
- fra bestyrelsesmøde  afd. 29 
 

Mødetidspunkt: 12.september 2021 kl. 16.00 
  Ændret mødetidspunkt pga. mgl. tilslutning på opringdelig dato. 
 

Til stede: Bestyrelse:Trine Anka Overgaard, Sofie Albrekt Hansen, Mette Nørgaard 
Blenstrup, Rebecca Traberg 

Suppleanter: Cecer Bjørk Mortensen og Lis Frellsen.  

Fraværende:  Liselotte Juul Jacobsen. 

 

1 Godkendelse af referat 
• Tidligere referat er godkendt af alle bestyrelsesmedlemmer. 

 

2 Nyt fra formanden; 
• Trine fremlagde ide om der laves en ”forretningsorden” for bestyrelsen, således bestyrelsen 

arbejder ud fra ensartet udgangspunkt.  

Bestyrelsen besluttede at der skal arbejdes videre med dette punkt.  

• Trine foreslog at ”godkendelse af referat” på dagsorden ændres, så der godkendes via mail/teams 
indenfor en kort tidsramme efter bestyrelsesmødet, således referatet bliver tilgængeligt hurtigst 
muligt for beboerne.  

Bestyrelsen vedtog, at referatet bliver godkendt/afvist før næstkommende møde.  

 

3 Runden rundt 
• Ingen havde noget at tilføje 

 

4 Økonomi 
• Afdeling 29 – Anneby, har fået tilført kr. 10.000 kr. til bl.a. arrangementer.  

Ved arrangementet ”kom og lær din nabo at kende” den 15.8 brugte bestyrelsen ca. 1.500 kr. Så der 
for nuværende er ca. 8.500 kr. i ”Anneby-kassen”. 

 

5 Orientering fra team 5 
• Christian Toft har kontaktet bestyrelsen vedr. ”privat parkering”, der blev besluttet ved ordinært 

beboermøde den 22.6.21 (Beboermøde referat punkt 10, indkommende forslag nummer 2), om der 
skal opsættes skilt vedr. fartgrænse og ”legende børn”.  

Bestyrelsen har vedtaget at disse skilte skal opsættes.  

• Christian Toft har ligeledes forespurgt bestyrelsen om ”privat parkering” skal være med p-licens for 
beboerne, så udefrakommende bilister uden licens, ikke har mulighed for parkering i ”Annebyen”.  



Bestyrelsen arbejder videre med ovenstående, da der på nuværende tidspunkt er uvisheder omkring 
bl.a omkostninger. Dette punkt omkring parkeringslicens vil indgå som et forslag til beboermøde i 2022, 
så alle har mulighed for at tilkendegive deres mening. 

 

6 Behandling af indkommende forslag 
• Forslag om mulighed for undersøgelse af opsættelse af markis/solsejl for egen regning, til de der 

har meget solrige terrasser.  

Bestyrelsen vil gå i dialog med Christian Toft omkring dette forslag.  

 

7 Orientering/info fra Aktivitetsudvalget 
• Aktivitetsudvalget vil gerne have flere medlemmer, derfor inviteres evt. medlemmer med til 

næstkommende bestyrelsesmøde den 4.11.21, så det nuværende aktivitetsudvalg kan fortælle om 
udvalget. -Lokalitet oplyses senere.  

8 Evt. 
• Bestyrelsen arbejder på der bliver sendt et ”spørgeskema” rundt til beboerne, så bestyrelsen får en 

fornemmelse af, hvad der rører sig hos hver enkel beboer oplevelse af at bo i ”Annebyen”. 
 

• Repræsentantskabet: Rebecca og Mette har valgt ikke være en del heraf. Trine træder derfor til 
som repræsentant fra bestyrelsen. Samtidig har bestyrelsen besluttet at den 2. repræsentant meget 
gerne må være en beboer.  

Der er kommer sedler rundt i alle postkasser, så beboere i ”Annebyen” kan tilkendegive, om de ønsker at 
indtræde i repræsentantskabet. Deadline for tilkendegivelsen herfor er søndag den 19.9.21, så der er i 
skrivende stund ikke en 2. repræsentant.  

Næste møde aftalt  til d. 29.september pga. deltagelse af Teamleder Christian Toft. 
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